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Deltagere 

Carsten Bach (CB) 

Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA) 
Inge Rønnow Sander (IRS) 

Henrik Stigel (HS)  
Jacob Merrild (JM)  

Leif Voetmann (LV)  
Michael Handberg (MH)  
Dorte Grønbæk (DG) - afbud 

Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt uden kommentarer. 

Godkendelse af referat 
Godkendt uden kommentarer. 

Økonomi 
Regnskab og likviditet 
 

Kontingenter 

Pr ultimo august er vi 149 tkr. over hele årets budget for kontingenter, dog er ca. 75 tkr. 

indtægter for sæsonen 24/25, som bliver trukket ud ved årsafslutningen. 

Ser vi på den totale tilgang pr ultimo august, så har tilgangen været på 83 medlemmer. Men 

da afgangen i starten af året var på 121 medlemmer, skal vi gerne stadig få nye 

medlemmer/begyndere, til at melde sig ind inden næste sæson starter. 

 

Øvrige indtægter 

Greenfee indtægten ligger stadig noget under både budget og sidste års indtægt. 

Det samme gør sig gældende for sponsorindtægter, hvor vi stadig mangler lidt I forhold til 

årsbudgettet. 

 

Omkostninger 

Posten administrationsomkostninger har stadig en negativ afvigelse, som primært skyldes 

omkostninger i forbindelse med 60-års jubilæet. 

Baneomkostningerne i august var lidt større end budgetteret pga. ekstra bemanding som følge 

af Green 15. 

 

Likviditet 

Likviditeten ser stadig fin ud med en forbedring af likviditeten med 466 tkr. i forhold til sidste 

år. Forbedringen er selvfølgelig faldet i forhold til sidste måned grundet de mange 

omkostninger til green 15 og vandforbedringer. 

 

Budget 2024/2025 
KB gennemgik det fremsendte budget for 2024/2025. Efter fremlæggelse af både 

indtægter og udgifter, blev der foreslået en kontingentstigning på kr. 200 for alle 

medlemsgrupper, undtager junior og fleks.  
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Det sikrer at indtægter og udgifter balancerer og vi kan fastholde det banepersonale 

vi har nu, til næste sæson.  

 

En udfordring er, at der kommer flere og flere 80+ medlemmer, der pt. får 

medlemskabet til ½ pris, i det år de fylder 80. Vi startede ordningen op med under 10 

medlemmer i gruppen 80+. I år har der været 100 medlemmer og vi ser ind i en 

yderligere markant tilvækst i gruppen 80+ i de kommende år, hvilket vil belaste 

klubbens økonomien væsentligt. 

FU vil derfor komme med forslag til, hvordan vi reguler her, så vi tager højde for at 
folk bliver ældre. Enten en aldersregulering eller en kontingentstigning. Men stadig 

med udgangspunkt i en økonomisk attraktiv pakke for de ældre medlemmer, da vi 
stadig ønsker at fastholde disse medlemmer med fokus på socialt samvær og 

sundhed.  
 
Vi ønsker også at tage imod medlemmer udefra, der er fyldt 80 år. 
 

Medlemmer 
Medlemstallet pr. 1. august var 1.198 mod 1.191 samme tid sidste år. 
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Sponsorer 
Der skal gentegnes for kr. 504.000 
Mangler sponsorer til 

 Hulkopper 
 River 
 Teested klodser 
 Skilte 

 
ErhvervsGolf 

36 Mesterskabsrunde Ikast 
48 Lukkerunde Ikast 

Banen lige nu 

Status green hul 15 
Greenområdet er som planlagt; der vil blive eftersået når der kan køres. Det sker når 

der er dannet rodnet. Bunker er ikke færdig, sandet og bagkant tilrettes så bolden 

naturlig vil løbe ned i bunden af bunkeren, det er det der er hensigten. Når man står 

på FW skal man kunne se at der er en bunker bag green. 

Vanding justeres løbende, så området dækkes så optimalt som muligt.  

 

Fairwayområdet er ikke som planlagt; lige nu er det for vådt til at fræse/planere. 

Jesper er på så snart det er muligt. Er nu sat i gang! Snart færdig. 

Kan der drænes? Jesper kontakter ekspert, der kommer og ser på vores dræn 

generelt, så vi får viden om vi kan gøre brug af dræn på området eller det er uden 

virkning.  

 

Vandingsplan 

Hul 1 der er ansøgt om ny sø th. på fairway – graves efterår af Hvolgaard 

Hul 2 graves den nye sø større og der laves evt. dræn ud til den fra stykker foran tee 

58. Søen foran tee 58 afventer vi, til vi ser effekt af søen der er gravet. Der kommer 

pumpe i den lille sø, så vi kan tømme ud i åen.   

Hul 4 der installeres pumpe og strøm til – Hammerum E l – er ved at være klar. Så 

forsøger vi at holde søen lav, når det ser du til megen regn, så det tager tid inden 

halvøen oversvømmes. Er færdiggjort. 

Hul 7 der er gravet en grøft. Måske dræn ud til samme? Vi hører hvad drænekspert 

siger.  

Hul 13 dræn? Igen drænekspert. 

Hul 17 der er gravet en mindre sø; udvides og området skal udformes så vandet 

løber væk og i søen. Hvolgaard på igen når han er her ude og grave sø hul 1.  

Ultimo august 2023/24 2022/23 2021/22 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16

Aktive 1,189     1,191     1,200     1,289     1,229     1,174     1,142   1,136   1,176   

Mindre aktive 310        286        258        240        264        265        259      282      250      

Startmedlemmer 54          37          37          16          86          69          58        54        42        

Medlemmer total 1,553     1,514     1,495     1,472     1,472     1,508     1,459   1,472   1,380   
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Hul 1-2-18 hæves stierne. Greenkeeper og Sølaug. Sættes i gang efter aftale med 

Sølaug. Jesper sikrer materialer er hjemme.   

 

Kortbanen 

Hul 1 der laves sti så man kan gå tørskoet til green. 

Hul 6 der laves sti hen mod udgang. 

Igen efter aftale med Sølaug. Er sat i gang. 

 

Drivingrange 

De første 50-80 meter skal fræses og påfyldes sand så de er bedre tørlagt, med 

henblik på køb af robotboldsamler og robotklipper. 

Greenkeeperne vurderer om det skal fræses og have sand eller topdresses løbende.   

 

Træplan 
Der er udarbejdet forsalg til plantning af 110-120 træer over 5 år. 
Der er søgt tilskud og kommet som flg.:  

 Nordea kr. 25.000 
 Herning Kommune kr. 20.000 
 Jubilæumsfond kr. 17.000 

I samarbejde med Herning Kommunen indkøber vi alle træerne nu og planter dem 
snarest muligt. 
En god historie, bæredygtigt. Avisomtale. 
 
De igangsatte projekter følger budget.  
 

DGU-rapport  
Hvilke forslag samler vi op nu og her? 

Hvilke tiltag skal være en del af Masterplan 2030 – måske omdøbes til 2035😊 

Vi holder et møde med baneudvalget og Jesper, Mathias og Andres, den 24. 

september. Alle bedes forberede sig inden mødet.  

NYT Drænrapport lige modtaget; gennemgås på samme møde. 

 

Efterårs-/Vinteropgaver 

Rep. green hul 6 kortbanen 

 Der graves ned ved sæsonslut og vurderes hvad der er galt. Der laves en 

provisorisk green til vinterspil kortbanen. 

Udvidelse af teesteder hul 17 

 Jesper vurderes arbejdets omfang, rullegræs ikke rullegræs etc.  

Udvide bunker NY hul 10, så dødt område forsvinder 

 Jesper kommer med sit bud på arbejdet. 

Indspilsområde ved klubhuset 

 Nicolas og Jesper  
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 Tegning Nicolas 

Husk at tænke Shortgame ind, ed etablering af nyt Indspilsområde.  

Materiel 
Indkøb af traktor, vogn, topdresser.  
Jesper kommer med hvorfor og tal.  

 Ønskeseddel om ny traktor og ny topdresser. Tilbud på vej. Anslået traktor kr. 
500.000 incl. moms, topdresser ca. kr. 280.000 eksl. moms.  

 Den topdresser vi har nu er til greens og bruges den til fairways tager arbejdet 
meget lang tid; og med en større traktor kan både den opgave og opgaven med 

gødning løses bedre.   
 

Robotklipper -og samler drivingrange  

 Vi får tilbud hjem fra Herning, Skov, Have og Park.  
Vær opmærksom på om det bedre kan betale sig at lease, ved fremtidige 

investeringer i robotter.   

Vi vil lave et maskinbudget for de næste 3-5 år; både på almindelige maskiner og 
robotter. 

 
Andet vedr. banen lige nu. 
Ønsker fast opstillede kasser til tættest på flaget. Bo undersøger mulighederne. 

Kan kraftig rough ved huller hvor det er i spil, klippes længere ned, så det er muligt at 
finde sin bold. Giver en bedre oplevelse for alle og fremmer spiltempo. F.eks. mellem 

hul 13/17 og 14/16. 
Kan man lave Lokalregel for kørespor lavet af Greenkeeper? Nej, det skal repareres 
hurtigst og mens der gror græs, skal der blå ring om.    

Indkaldelse Generalforsamling  
Sendes den 24. september 2024 første gang. 

Søren Brandt, Herning Kommunen, deltager. 
Herning Byråds Arbejdspokal – hvem skal have den  

Info fra Golfmanager 

Medlemsundersøgelse  

Her tal fra årets medlemsundersøgelse.  
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Banen 

 

 

 

 

Der investeres i nye træningsmåtter til ny sæson.  
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Info fra udvalg 
Caféudvalg –  

Tekin har sendt forslag til forbedringer af Kuplen. Vi vil bede ham lave budget for 
ønskerne og ud fra det vurdere hvad der kan lade sig gøre. 
   

Visionsudvalg – CA 
- Møde med medlemmer den 7. oktober 2024 

- Møde med KiK og udvalg den 11. november 2024 

- Møde bestyrelsen den 27. januar 2025 

 

Kunstpark Herning – CA 
Der er netop sendt ny ansøgning af til fond; vi afventer om der kommer et positivt 

svar.  
 
Årsskriftudvalg – CA 

Masser af gode idéer til spændende historier.  

 

Eliteudvalg – ISR 
Der er afholdt evalueringsmøde.  

Herrerne har haft et positivt forløb, dog glippede oprykningskampen med et smalt 8-
10 nederlag.  
Der er 2-3 nye spillere på vej til herretruppen. 

Damerne har lige nu 2 hold; det overvejes kun at have et hold i 2025. Der afholdes 
møde vedr. den endelige beslutning. 

 
Juniorudvalg – BWM 
Et godt år med fremgang; ikke alt har fungeret, med en træner på barsel midt i 

sæson. Men god tilslutning til træning og spil samt til turneringer. 
Vi har også fået 57 ungseniorer i løbet af året. Positivt. For at fastholde dem, tilbyder 

vi i 2025 en times træning.  
   

Begynderudvalg – MH 
Næsten igennem året. Der er sidste turnering den 6/10, hvor vi regner med flere af 

de nye meldes ind.  
En udfordring er, at flere der starter op, overraskes over at det tager tid og kræves at 

man møder til træning. 
En anden udfordring er, at der er spillere der gerne vil ud inden 
torsdagsmatch/banetræning og bliver vrede når de ikke har forstået teksten. ”Banen 

er lukket fra kl. X – X. Vi ser på om vi kan gøre det anderledes i 2025 og frem? 
Det er samme problem ved klubbens turneringer, hvis det ikke er en baglæns 

gunstart. 
  
Baneudvalg – CB 

Se punkt længere oppe vedr. banen.  

Turneringsudvalg – HS 

Evalueringsmøde på vej med planlægning af datoer for 2025. 
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Baneserviceudvalg – BWM 
Fungerer godt, stor opbakning.  

Ønsker sig en kasket, med baneservicelogo til næste sæson.  
Odense Golfklub har lavet en ordning, hvor laveste handicap i bolden har ansvaret for 
at der rettes nedslagmærker op. Et spændende tiltag, vi vil se på til næste sæson.  

 
Ordens- og amatørudvalg - BWM 

Handicapudvalg - BWM 
Regeludvalg – BWM 
Intet nyt under de 3 udvalg.  

Næste bestyrelsesmøder 
31/10 
2/12 

 
Generalforsamling 

21/11  
 

Eventuelt 


